

捐款表格 Donation Form

請於合適的方格內，加上 ✓：Please put a tick (✓) in the appropriate boxes.



本人/本機構 願意捐助 I / My organization is interested in donating

HK\$100 HK\$200 HK\$500 HK\$1,000 HK\$2,000 其他 Other HK\$ _____

捐款方式 Donation Method

直接存入 Y MISSION LIMITED 之中國銀行銀行賬戶 (賬戶號碼：012-898-1-046289-9)
Deposit directly to Y MISSION LIMITED 's bank account (BOC : 012-898-1-046289-9)

支票號碼 Cheque No : _____
劃線支票抬頭祈付：青年薈萃有限公司
Crossed cheques should be made payable to : Y MISSION LIMITED

捐款者資料 Donor's Information

捐款人姓名 Donors' Name

贊助機構名稱
Name of Sponsoring Organization

聯絡人
Name of Contact Person

聯絡電話
Tel Number

電郵
Email

是否需要捐款收據？(捐款港幣一百元以上可憑收據申請免稅)
Do you need a receipt? (Donations of HK\$100 or above are tax deductible with receipt.)

是 Yes 否 No

收據抬頭
Name for Receipt

聯絡地址
Address

備註 Notes:

1. 本機構是香港稅務條例第十八條認可的慈善機構，機構編號：91/15081
Our organization is a charitable institution which is exempt from tax under section 88 of the Inland Revenue ordinance (Reference number: 91/15081)
2. 填妥的捐款表格、劃線支票/銀行存款證明，敬請寄回九龍荔枝角青山道 489-491 號香港工業中心A座12樓13室
Please send this form with your crossed cheque / bank's receipt to
Unit 13, 12/F, Block A, Hong Kong Industrial Centre, 489-491 Castle Peak Rd., Lai Chi Kok, Kowloon
3. 以上資料只會作為推廣、募捐及發出收據用途。如有查詢，請致電(852) 2275 0769 與本機構職員聯絡。
The above information will be used for promotion, fundraising and issuing donation receipt only. if there is any enquiry, please contact our staff at (852) 2275 0769.

捐款人簽署:

日期:

Signature of Donor:

Date: